

**Recognition of Manufacturers for the Performance of
Inspection of Mass Products on their own Responsibility**
*Anerkennung von Herstellern zur eigenverantwortlichen
Prüfung von Massenerzeugnissen*



This is to certify that the works of
Hiermit wird bescheinigt, dass die Firma

**NLMK DANSTEEL A/S
FREDERIKSVAERK
DENMARK**

have been examined by Germanischer Lloyd according to the "Regulations for the Recognition of Manufacturers for the Performance of Inspection of Mass Products on their own Responsibility", and are authorized to carry out inspection on their own responsibility.

vom Germanischen Lloyd gemäß den "Richtlinien für die Anerkennung von Herstellern zur eigenverantwortlichen Prüfung von Massenerzeugnissen" überprüft worden ist und zur eigenverantwortlichen Prüfung berechtigt ist.

The works' Quality Department is authorized to test the following products
Die Qualitätsstelle des Werkes ist befugt, folgende Erzeugnisse

**Normal and Higher Strength Hull Structural Steels
in accordance with the GL-Rules for Metallic Materials,
Chapter 2, Section 1.B**

**Steels with Through Thickness Properties
in accordance with the GL-Rules for Metallic Materials,
Chapter 2, Section 1.I**

in accordance with Germanischer Lloyd Rules for Classification and Construction and to issue Test Certificates in the agreed form.

gemäß den Klassifikations- und Bauvorschriften des Germanischen Lloyd zu prüfen und Prüfbescheinigungen in der vereinbarten Form auszustellen.

The Recognition is conditional upon adherence to the relevant requirements of the above-mentioned Regulations by the manufacturing works.

Die Anerkennung setzt voraus, dass die Anforderungen gemäß den obigen Richtlinien vom Hersteller eingehalten werden.

Recognition Certificate No. **GL-EP 91691 HH 1**
Anerkennungsbescheinigung Nr.

This Certificate is valid until: **2015-06-30**
Diese Bescheinigung ist gültig bis:

Hamburg, 2012-07-13

Germanischer Lloyd

i.A. Kühnel
Michael Kühnel

i.A. Krömer
Oliver Krömer